
POGOSTEJE BI JIH MORALI OBISKATI

Ko presenetijo Ižanci
Predsednik skupščine Tone Žagar, predsednik iz-

vršnega sveta Andrej Perčič in tajnica Tatjana Dušek,
vsi iz krajevne skupnosti Ig, so me spravili v resno
zadrego. Navodilo urednice je bilo jasno: največ dve
strani besedila. V pisarni krajevne skupnosti Ig pa so
mi nasuli toliko podatkov o letošnjih najpomembnej-
ših nalogah te podkrimske temeljne samoupravne
celice, da bi bila skoraj cela stran časopisa prcmalo.
Moram priznati. da me je ta bogata ponudba infor-
macii presenetila. saj smo v zadnjih letih prav na Igu
težko prihajali do pomembnejših zanimivosti. Na to
sem tudi opozoril sogovornike, ki pa so mi povedali,
da so imeli v zadnjih dveh, treh letih v žerjavici
številna železa in.da je nastopil čas, ko bodo lahko iz
njih skovali kvalitetne jeklene izdfclke. In, kako se
bodo imenovali ti proizvodi?

Iz združenih sredstev. kanalizacija in čistilna na-
prava, kulturm dom, zdravstvena postaja, trgovina.

Tatjana Dušek Tone Žagar

Iz krajevnih sredstev oplemenitenih z združenimi
sredstvi: vodovod, kulturni dom, zdravstvena posta-
ja, trgovina, transormatorski postaji, javna razsvet-
ljava, avtobusno postajališče, telefonsko omrežje,
i.t.n.

Ker pa so to obsežne zadolžitve, ki bodo močno
spremenile življenje okrog 2100 krajanov Iga in nje-
govih vasi, so se seveda resno lotili letošnjih priprav
za volitve delegatov. Devet samostojnih delegacij so
združili v dve delegaciji za samoupravne interesne
skupnosti in delegacijo za zbor krajevnih skupnosti.
Vanje bodo vključili resnične poznavalce posameznih
področij, ki bodo pripravljeni prenašati krajevno us-
klajena in argumentirana mnenja, stališča, predloge v

skupščine in druge organe. Na Igu so ugotovili, da je
bil prav tovrsten nastop njihovih delegatov dosedaj
preskromen in, da so zato potrebovali toliko časa za
pričetek reševanja številnih problemov, s katerimi se
srečuje krajevna skupnost, pa tudi celoten podkrim-
ski svet.

Ker pa je letošnje leto tudi prvo leto novega sred-
njeročnega obdobja so Ižanci opozorili (predvsem
komunalno skupnost), da bi morali gospodarneje
vleči posamezne komunalne vode. Tako n.pr. na Igu
urejajo kanalizacijo, istočasno pa bi lahko polagali
tudi novo vodovodno omrežje. Že zato, da ne bi
dvakrat razkopavali ceste in dvakrat polagali nov
asfalt. Predlog je bil v ustreznih službah sicer prevzet,
žal pa ne tudi uresničen.

Osrednja naloga krajevne skupnosti Ig bo letos
nadaljevanje obnove krajevnega vodovoda. Lani so
zamenjali 1200 m cevi za 2,4 milijona, letos pa bodo

Andrej Perčič

za enako opravilo odšteli okrog osem milijonov di-
narjev. Pri tej resni zadolžitvi vodovodnega odbora,
pa se še vedno ne morejo dolgoročno usmeriti, saj ni
znano, na kateri vodovod bodo v prihodnje vezani
IŽanci, na želimeljski ali brestovski. Kakšne naloge
bodo imeli še pri tem krajevnem projektu, bodo
zvedeli na zboru občanov.

Zanimivo je, da so na drugo mesto po pomembno-
sti postavili obnovo kulturnega doma. V njem je v
zadnjem času zelo živahno po zaslugi mladinske orga-
nizacije, planinskega društva, športnega društva in
drugih za kulturo in razvedrilo vnetih krajanov. Ig
ima spet kino predstave, ki so vedno bolje obiskane,
pri njih gostujejo priljubljene slovenske popevkarske

Na Igu imajo dve manjši špeceriji, ki zaradi prostorskih težav ne moreta zadostiti vsem potrebam
potrošnikov Iga in širšega podkrimskega sveta. Krajevna skupnosl seje z ABC Pomurko, delovno organiza-
cijo Tabor že dogovorila, da bi pričeli graditi na Igu najmanj 600 kvadratnih metrov veliko trgovino. Pri
trgovini, kije na fotografiji, paje še ena zanimivost. Imenuje se sicer po bliinjem Iškem Vintgarju, a nosi
vztrajno ime Vintgar.

skupine (Gu-Gu, Agropop. itn) in sploh je čutiti med
ljudmi večjo polrebo po druženju. Zato so se odločili,
da bodo postopoma obnovili zgradbo in v njej uredili
tako željeno družbeno središče.

Zdravstvena postaja dela v nemogočih razmerah.
Sanitarni inšpektor grozi, da jo bo zaprl, Ižanci pa se
borijo na vse načine, da bi obdržali njeno celotno
dejavnost: splošno in zobozdravstveno ambulanto in
patronažno službo. Poiskali so tudi nadomestno
zgradbo. Kmetijska zadruga Ljubljana jim je priprav-
ljena dati v najem 170 kvadratnih metrov površin v
njihovi zgradbi na Igu. Na komiteju za družene de-
javnosti naše občine so se dogovorili. da bodo obno-
vo financirali iz občinskih zdravstvenih združenih
sredstev amortizacije nepremičnin, na Igu pa se spra-
šujejo, zakaj ne iz ljubljanskih. Problem bi hitreje
rešili in se znebili pretnje sanitarnega inšpektorja.

Kljub temu, da tega nismo navedli v spisku proiz-
vodov, saj to tudi ni, pa številne krajane muči način
odvoza smeti. Očitajo mu, da ni prav, da enačijo

mestno in vaško prebivalstvo pri tem, saj na vasi
številne odpadke uporabijo za kompost. Pa tudi na-
kup zabojnikov je precejšnja obremenitev za družin-
ske proračune. Zato pričakujejo, da bodo dobili še
nekaj združenih sredstev, da bi lahko temeljiteje
varovali tamkajšnje vodooskrbno območje.

Prav te dni dobivajo na Igu, v Iški vasi in Tomišlju
420 novih telefonskih številk. To je velik uspeh prebi-
valcev podkrimskega sveta, ki pa je zahteval od
krajanov obilo prostovoljnega dela ter znatne denar-
ne prispevke. Tega ne zahteva od njih Kanalizacija,
ki vleče vod med bloki in čistilno napravo. Vendar se
sprašujejo, kako bodo uredili drugotni vod in posa-
mične priključke.

Nanizali smo najpomembnejše podatke o tem, kaj
se pripravlja in dogaja na Igu. Nismo izčrpali vsega,
kar so nam povedali najodgovornejši Ijudje KS Ig, a
kdor bi rad več zvedel o teh stvareh, naj resnično ne
pozabi priti na zbor krajanov.
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